
Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

 

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy 

zo dňa 29. 9. 2022  

   

  

Dátum a čas zasadnutia: 29. 9. 2022 o 17.00 h.  

Miesto konania: ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

  

 

Program:  

  

1) Otvorenie zasadnutia 

2) Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení za šk. rok 2021/2022 

3) Školský poriadok platný v školskom roku 2022/2023 

4) Školský vzdelávací program v šk. roku 2022/2023 

5) Informovanie o pridelených asistentoch učiteľa 

6) Začiatok školského roka - personálne, materiálne a organizačné zabezpečenie výučby, 

počty tried, žiakov, plány v šk. roku 2022/2023 

7) Diskusia 

8) Záver a uznesenie 

 

  

K bodu 1.   

Predseda RŠ privítal prítomných členov RŠ a skonštatoval, že rada školy je 

uznášaniaschopná, nakoľko je prítomných 8 z 11 členov RŠ. Neprítomní boli členovia: Stanislav 

Ďurina, Eva Kováčiková a Michaela Ivanová, všetci z pracovných dôvodov. Predseda privítal aj 

pani riaditeľku ZŠ s MŠ a oboznámil prítomných s programom zasadnutia RŠ.  Zapisovateľkou bola 

určená p. Janka Ondrušová.  

 

  

K bodu 2.   

Členovia RŠ dostali v predstihu na preštudovanie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení tak, ako to ukladá vyhláška Ministerstva 

školstva, vedy, výskumu a športu SR č. 435/2020 Z. z.  

Správa bola vypracovaná vedením ZŠ s MŠ, prerokovaná na pedagogickej rade a predložená rade 

školy. Členovia RŠ sa so správou oboznámili, nemali k nej pripomienky a jednohlasne ju 

odporučili zriaďovateľovi na schválenie. Predseda RŠ pripomenul, že po schválení zriaďovateľom 

musí byť správa zverejnená na webovej stráne školy najneskôr do 31. 12. 2022. 
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K bodu 3.   

Predseda RŠ informoval členov RŠ, že na pedagogickej rade konanej dňa 30. 8. 2022 bol 

schválený školský poriadok na šk. rok 2022/2023. Školský poriadok sa oproti minulému šk. roku 

nezmenil, až na pasáže, ktoré odkazujú napr. na zabúdanie žiackej knižky, ktoré boli vypustené 

formou dodatku, nakoľko v tomto šk. roku škola prechádza výlučne na internetovú žiacku knižku. 

O tejto zmene boli rodičia informovaní na rodičovských združeniach. Žiaci boli so školským 

poriadkom oboznámení na začiatku školského roka. Pani riaditeľka spomenula, že rodičia si zvykli 

na využívanie aplikácie Edupage a používanie internetovej žiackej knižky. Rodičia vidia známky 

skôr, ako sa deti vrátia zo školy a vedia ospravedlniť neprítomnosť detí priamo cez aplikáciu. Pani 

Butkajová sa spýtala, koľko dní môže rodič ospravedlniť dieťaťu, lebo počula, že je to 6 dní. Rodič 

môže ospravedlniť dieťaťu neprítomnosť v škole najviac 5 po sebe idúcich dní. Dlhšia neprítomnosť 

už musí byť riešená s lekárom.  Rada školy vzala školský poriadok na vedomie. 

K bodu 4.   

          Predseda RŠ informoval prítomných, že každá škola má vypracovaný Školský vzdelávací 

program, ako svoj základný dokument, podľa ktorého sa riadi. Oproti minulému školskému roku 

nastali zmeny len v časti Rámcový učebný plán, ktorý definuje týždenný rozsah učiva v jednotlivých 

predmetoch. Škola má možnosť posilniť určité predmety v rozsahu disponibilných hodín, poprípade 

vytvoriť vlastný predmet. Škola využila disponibilné hodiny na posilnenie hodín telesnej a športovej 

výchovy v ročníkoch 1. až 5, zavedenie anglického jazyka v 1. a 2. ročníku a posilnenie základných 

vyučovacích hodín v ostatných ročníkoch (matematika, geografia, dejepis, biológia, slovenský 

jazyk a literatúra a anglický jazyk). Ako pripomenula p. riaditeľka, škola nedisponuje veľkým 

množstvo disponibilných hodín, v niektorých ročníkoch sú to len 1 alebo 2 hodiny týždenne.  

 

K bodu 5.   

  Predseda RŠ informoval prítomných, že škole ministerstvo pridelilo finančné prostriedky na 

1,4 asistenta (rovnako ako v minulom šk. roku), čo je ale nedostatočné vzhľadom na potreby 

integrovaných detí. Úväzok asistenta je 23 hodín týždenne. Funkciu asistenta učiteľa na škole bude 

vykonávať rovnako ako vlani p. Lucia Fulierová (plný úväzok) a p. vychovávateľky Daniela 

Martonková a Libuša Stanková na čiastočný úväzok (5, resp. 4 hodiny). Vedenie školy určilo rozvrh 

hodín asistentkám, teda boli pridelené konkrétnym žiakom na konkrétne hodiny. Keďže sa nedalo 

plne vyhovieť potrebám, vedenie sa snažilo prideliť asistentky na tie základné vyučovacie predmety 

ako sú matematika, slovenský jazyk a literatúra a iné, aj keď nie počas všetkých hodín v týždni. P. 

Konyová sa spýtala, či nie je možné zabezpečiť asistentov inou cestou. P. riaditeľka odpovedala, že 

od tohto šk. roka nastali určité zmeny v zákonoch, týkajúce sa centier pedagogicko-psychologického 

poradenstva a prevencie (pedagogických poradní), ktoré budú po novom disponovať aj 

pedagogickými asistentmi a vysielať ich na školy. Avšak dá sa predpokladať, že aj ich počty budú 

obmedzené a budú vysielaní hlavne do škôl v meste. 
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K bodu 6.   

  V tejto časti p. riaditeľka informovala RŠ o zmenách v novom šk. roku. V ZŠ bude fungovať 

9 tried, 2 oddelenia ŠKD a 2 triedy MŠ. MŠ navštevuje 37 detí, jedno dieťa od októbra odchádza, 

takže ešte je voľná kapacita v MŠ (maximum je 38 detí). Zmena nastala v počte detí na jedno 

oddelenie ŠKD, kde sa centrálne stanovilo, že to bude 26 detí. Mohlo sa tým pádom prijať len 52 

detí do 2 oddelení. Prijali sa žiaci 1. – 4. ročníka, našťastie sa vyhovelo každému a nebolo treba 

odmietať žiadosti o prijatie do ŠKD. Čo sa týka personálneho obsadenia, p. učiteľka Hegedušová je 

dlhodobo na PN, takže sa prijala na zastupovanie mladá učiteľka do triedy mladších detí. Rovnako 

v ŠKD je p. Martonková PN a dočasne sa prijala p. Elena Majtánová. Poplatky za MŠ a ŠKD sa 

nemenili, zostávajú tak ako je to stanovené v príslušnom VZN a to je 10 €, resp. 8 €. V škole bude 

po niekoľkoročnej prestávke znova pôsobiť elokované pracovisko ZUŠ z Topoľčian. Pričinil sa o to 

p. Mercineri z Čermian, ktorý zohnal učiteľa do ZUŠ a zorganizoval otvorenú hodinu v septembri. 

Prihlásili sa deti, ktoré mali záujem a hodiny už prebiehajú. Škola podľa slov p. riaditeľky plánuje 

zorganizovať lyžiarsky kurz v lyžiarskom stredisku Krahule v termíne – posledný januárový týždeň, 

Školu v prírode – na Starej Myjave a tiež korčuliarsky a plavecký výcvik v Topoľčanoch. 

Riaditeľka sa vyjadrila aj k cenám energií. Energie (plyn, elektrina) veľmi vzrástli a školy riešia 

otázku, či pristúpiť na niekoľkonásobné zvýšenie a zaviazať sa na ďalšie obdobie. Keďže by išlo 

o enormný nárast, ktorý by žiadna škola neutiahla, odporúčania z porád sú také, aby sa školy 

nezaväzovali a počkali na centrálne riešenie. Ako sa vyjadrila p. riaditeľka, štát to ale zatiaľ nerieši 

a túto záležitosť hádže na obce. Odporúčania sú šetriť, ale nedá sa šetriť na deťoch (škôlkari), kúriť 

pre deti na 19 stupňov je nereálne. Špekuluje sa aj o možnosti, že by školy piatky vyučovali 

dištančne, čo sa však nepáči ani školám a určite ani rodičom.  

Riaditeľka ZŠ informovala aj o tom, že sa snaží o zmenu spojov, ktorými deti prichádzajú do školy, 

alebo odchádzajú domov. Motívom je, aby deti zbytočne nezostávali v obci a mohli ísť rovno 

domov. Nie je to jednoduché, angažuje sa v tom aj p. starosta Bobula. Problémom je náväznosť 

spojov aj fakt, že sa v Horných Obdokovciach stretávajú dve trasy prímestskej dopravy: jedna 

z Nitry a jedna z Topoľčian. Pán Bartos spomenul, že v zahraničí je to riešené školskými autobusmi, 

to však v našich podmienkach nie je reálne. 

Viacerí členovia RŠ spomenuli, že kvôli čakaniu detí na zastávke pri ústave dochádza ku konfliktom 

aj s p. Blahovou, ktorá býva vedľa a opakovane si sťažuje na deti.  

 

K bodu 7.   

Nikto neotvoril žiadnu ďalšiu otázku v diskusie, otázky boli zodpovedané a prediskutované 

priebežne v jednotlivých bodoch programu. 
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K bodu 8.   

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 29. 9. 2022  

  

- RŠ sa oboznámila so správou o výchovno-vzdelávacej činnosti školy, jej výsledkoch 

a podmienkach škôl a školských zariadení za rok 2021/2022 a odporúča ju zriaďovateľovi 

na schválenie. 

- RŠ ukladá riaditeľke ZŠ s MŠ povinnosť zverejniť správu o výchovno-vzdelávacej činnosti 

na stránke školy v termíne do 31. 12. 2022 tak, ako to ustanovuje vyhláška Ministerstva 

školstva č. 435/2020 Z. z. 

- RŠ sa oboznámila so školským poriadkom platným v šk. roku 2022/2023 a berie ho na 

vedomie. 

- RŠ sa oboznámila so zmenami v školskom vzdelávacom programe a berie ich na vedomie. 

 

 

Na záver predseda RŠ informoval ostatných členov, že ho p. Eva Kováčiková informovala o tom, 

že končí svoje členstvo v RŠ z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti a tiež, že sa už nebude uchádzať 

o členstvo v obecnom zastupiteľstve. Predseda RŠ vyjadril poďakovanie p. Kováčikovej za jej 

dlhoročnú činnosť v radách školy a oboznámil prítomných, že o vzniknutej situácii bude 

informovať zriaďovateľa, aby ten delegoval náhradníka za obec.   

Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť. Zápisnica bude 

zverejnená na stránke ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  
  

    

  

V Horných Obdokovciach  dňa 30. 9. 2022   

   

Zapísala Janka Ondrušová  ...................................................  

                                                             

Overil Mgr. Peter Žember  .................................................... 


